
مدیر تیم ملی فوتبال کشورمان اعلام کرد که قرارداد اعضای 
کادرفنی این تیم آماده است و به زودی به امضای طرفین خواهد 

رسید.
 اخبار 

 حمید استیلی، مدیر تیم ملی فوتبال کشورمان در واکنش 
به اخبار ضدونقیضی که درباره بازی با کانادا مطرح می شود، 
اظهارداشت: ما الان با یکسری مشکلات دست به گریبان هستیم. 
ما نزدیک 11 بازیکن داریم که به دلیل سربازی و دانشجوبودن 
شرایط همراهی تیم ملی را ندارند. متاسفانه مشکل خروج از 
کشور ما به دقیقه 90 رسیده است و محدودیت زمان هم داریم، 
چون سفارت کانادا در آنکارا یک زمانی به ما داده است و اگر غیر 
از آن زمان به ترکیه برویم نمی توانیم ویزا بگیریم. ما باید به موقع 
به »ترکیه« برویم تا ویزای »کانادا« بگیریم. الان مشکلات زیادی 
مثل هزینه پرواز و... داریم. ما کارمان در فدراسیون سخت است.

 قرارداد کادرفنی 
وی درباره قرارداد کادرفنی تیم ملی عنوان کرد: ما همین الان 

درباره قرارداد ماریو.تات، ملادن و همچنین کادر ایرانی تیم ملی 
صحبت کردیم و قرارداد آنها آماده شده است. این قراردادها باید 
چند امضا داشته باشند و به آقای حامد مومنی )مدیر اجرایی 

تیم ملی( گفته ام که قرارداد را به فدراسیون بیاورد.
 کارشکنی بازی با کانادا 

مدیر تیم ملی فوتبال کشورمان درباره کارشکنی هایی که برای 
بازی با کانادا انجام می شود، تصریح کرد: اگر این کارشکنی ها از 
سوی ما باشد باید مبلغ زیادی جریمه بدهیم و واقعا هم به لحاظ 
حیثیتی برای مان حائز اهمیت است، چون با این شرایطی که 
تحریم هستیم یک بازی هماهنگ کردیم و باید هر کاری که از 
دست مان بر می آید، انجام بدهیم و این سفر را برویم. استیلی در 
پاسخ به این پرسش که »امکان دارد تیم ملی به طور ناقص به 
کانادا برود؟«، خاطرنشان کرد: این موضوع را باید دست اندرکاران 
فدراسیون تصمیم بگیرند و پاسخگو باشند. وی در پاسخ به 
سوالی مبنی بر اینکه بازی دوم تیم ملی در کانادا لغو شده، این 
امکان هست که ما در قطر بازی دوستانه ای برگزار کنیم، افزود: 

چون معلوم نیست، نمی توانیم قطعی بگوییم. باید ابتدا برای 
دریافت ویزا برویم، اگر ویزا نگیریم همه چیز به هم می خورد و باید 

برنامه ریزی دوباره ای انجام دهیم.
 شرایط 

مدیر تیم ملی فوتبال کشورمان در واکنش به این موضوع که 
تیم ملی مسافت زیادی را تا کانادا طی می کند و فقط یک بازی 
انجام خواهد داد، اظهارداشت: خیلی بهتر بود که ما 2 بازی انجام 
دهیم. ما با اکوادور تمام کرده بودیم و می خواستیم با دو تیمی که 
در جام جهانی حضور دارند بازی کنیم، ولی شرایط دست ما نبود 
و باید رضایت طرف کانادایی را جلب می کردیم. »درست است 
که کانادا اعلام کرده بعداز انجام بازی و ظرف 24 ساعت تیم ملی 
باید این کشور را ترک کند؟«، استیلی در پاسخ به این پرسش 
گفت: نه، اصلا درست نیست. ما اگر می خواستیم بیشتر بمانیم 

با هزینه خودمان بود.
 جلسه 

وی در پاسخ به این سوال که از برگزاری جلسه در فدراسیون 
فوتبال مطلع است یا خیر، خاطرنشان کرد: نه، من از برگزاری 
جلسه خبری ندارم و فقط برای پیگیری شرایط بازیکنان تیم ملی 
و موضوع سفر تیم در فدراسیون حضور پیدا کردم. من به خاطر 

احترام به مردم و رسانه ها پاسخگو هستم. 

حمید استیلی: 
باید به موقع به »ترکیه« برویم تا ویزای »کانادا« بگیریم
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دیدگــــــاه
برخی سوت های سهوی، تاثیرگذار است 

 
حاشیه های دیدار تیم های پرسپولیس و تراکتور هنوز ادامه 
دارد. اگر کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رأی به تکرار دیدار 
تراکتور با پرسپولیس در زمین بی طرف شود، به صورت رسمی 
به شعور مردم توهین شده است. حوادثی که در بازی 2 تیم 
رخ داد آن قدر عیان و واضح است که نیازی به تفسیر ندارد. از 
زمانی که سرمربی تیم پرسپولیس وارد زمین شد تا کیفیت 
چمن را بسنجد، پس از آنکه تیم برای تمرین پیش از شروع 
بازی به زمین آمد و از زمانی که بازی شروع شد تا دقیقه ۷2 
که داور تصمیم گرفت بازی را متوقف و نیمه تمام اعلام کند، 
سنگ و هر وسیله ای که در اختیار تماشاگرنماها بود به سوی 
افراد داخل زمین به خصوص پرسپولیسی ها پرت شد و باید 
خداراشکر کرد کسی از عوامل تیم ها آسیب ندید. زمانی که 
در محلات بازی می کردیم پیش آمده بود شاهد سنگ پرانی 
باشیم اما در رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران که بالاترین سطح 
مسابقات محسوب می شود، چنین اتفاقی بسیار ناپسند است. 
نام فرهنگی را باشگاه ها یدک می کشند و مدعی حرفه ای بودن 
را می کنیم ولی این عنوان تنها برچسبی است که برای تظاهر 
داریم. باور آنکه در مسابقه پخش زنده چنین رفتارهایی در 
ورزشگاه رخ دهد بسیار دور از ذهن است اما جرائم زیادی رخ داد 
تا آبروی فوتبال ایران در سطح جهان برود. واقعا به فکر اعتبار 
فوتبال کشور نبودند. آنهایی که با پرتاب اجسام مختلف نظم 
بازی را برهم زدند و داور را مجبور به نیمه تمام گذاشتن بازی 
کردند. خیلی بد است در دنیا ببینند در مسابقه دو تیم مطرح، 
بخش نسبتا زیادی از هواداران تیم میزبان با سنگ و بطری آب 
و دیگر اجسام از تیم مهمان پذیرایی می کنند. چنین رفتاری با 
روح جوانمردی و اخلاق حرفه ای نمی خواند. برخورد منصفانه از 
سوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال انتظار تمامی افرادی 
است که نگاهی منطقی و به دور از هواداری به دیدار تراکتور 
و پرسپولیس دارند. اگر رأی کمیته انضباطی عادلانه نباشد 
بدون تردید در آینده اتفاقاتی که در ورزشگاه یادگار امام)ره( 
رخ داد به دیگر ورزشگاه ها تسری پیدا می کند. چون برخورد 
بازدارنده ای صورت نگرفته است. امنیت از ورزشگاه ها رخت بر 
می بندد. از طرفی دیگر باور قانون تحمیلی برای همگان ایجاد 
می شود و تیم ها به این نتیجه می رسند با هر اتفاقی که بازی را 
ناتمام بگذارد دیدار تکراری در زمین بی طرف برگزار می شود. 
قانون برای مواجهه با متخلفان تعریف شده اما مهم تر از آن بحث 
مجری قانون است. قانون باید علیه تمامی تیم های متخلف قاطع 
و بازدارنده اجرا شود تا دیگر تیم ها نیز متوجه شوند در صورت 
تخطی از آن محکوم می شوند و راه گریزی ندارند. در دو سه 
فصل اخیر بازیکنان ملی پوش زیادی پرسپولیس را ترک کردند 
و به جای آنها نفراتی که بتوانند زود در پرسپولیس جا بیفتند 
جذب نشدند. با این حال پرسپولیس توانست خود را به کورس 
قهرمانی برساند و رقیبی سرسخت برای استقلال باشد. برخی 
سوت های داوران اگرچه سهوی بود ولی در نتایج تاثیر داشت. از 
سویی دیگر بازیکنان تیم در استفاده از فرصت ها مضطرب بودند 
و این اضطراب اجازه نداد تا به نتایج مدنظرشان دست یابند. 
گفته شده دو بازیکن ملی پوش در آستانه پیوستن به پرسپولیس 
هستند. اگر علیرضا بیرانوند و مرتضی پورعلی گنجی جذب 
شوند تا حدود زیادی تیم تقویت می شود اما باید در تمامی نقاط 
زمین این اتفاق رخ دهد تا پرسپولیس بتواند با توانایی بیشتری 

به دنبال کسب قهرمانی باشد. 

تسنیم: با لغو بازی پرسپولیس-  شهرخودرو اعضای این تیم 
راهی منازل خود شدند.  بعداز لغو بازی پرسپولیس-  شهرخودرو 
به دلیل آلودگی هوا، کادرفنی سرخپوشان ترجیح داد دیروز را به 
بازیکنان استراحت بدهد و از روز پنجشنبه تمرینات سرخپوشان 
پیگیری خواهد شد. به پرسپولیسی ها اطلاع داده شده است که 
بازی این تیم با شهرخودرو یکشنبه برگزار می شود و همچنین 
زمزمه هایی مطرح شده است که اگر باشگاه ها موافقت کنند 
بازی هفته پایانی بدون ملی پوشان برگزار شود. بدین ترتیب 
احتمال دارد سرخپوشان در هفته پایانی بدون ملی پوشان خود 

به مصاف فجر بروند. 

فوتــــبالداخلی

محمدپنجعلی
 کارشناس فوتبال

 

مربی پیشین استقلال معتقد است مشکلاتی که فرهاد 
مجیدی در سال های قبل در قامت مربیگری استقلال داشته، 
او را به مرز پختگی رسانده است. مجید نامجومطلق درباره 
حضورش در فدراسیون فوتبال و اینکه آیا این موضوع به 
تیم فوتبال جوانان ارتباط دارد، اظهارداشت: جهت دریافت 
یک نامه برای پسرم به فدراسیون آمده بودم و ربطی به 
تیم جوانان نداشت. وی اضافه کرد: به اعتقاد من این دوره 
جام جهانی تنها دوره ای است که ما این شانس را داریم تا 
از گروه مان صعود کنیم. با توجه به هم گروه های ما و البته 

شرایط تیمی خودمان این شانس را داریم، ولی نمی خواهم 
بگویم چیزی قطعی است. این مساله مستلزم آن است 
که تدارک خوب و قوی برای تیم ملی ببینیم. ما بازیکنان 
خیلی خوبی داریم و فردی مثل مهدی طارمی گل سرسبد 
بازیکنان ایرانی است. باید برنامه ریزی خوبی برای جام جهانی 
داشته باشیم و بازی های تدارکاتی و امکانات خوبی در نظر 
بگیریم. جام جهانی شوخی نیست و تمام تیم ها با حداکثر 
توان وارد بازی ها می شوند. تیم ها قدرتمند هستند و در 
بهترین شرایط فوتبالی شان وارد می شوند. مربی پیشین 

تیم فوتبال استقلال درباره قهرمانی این تیم در لیگ برتر، 
عنوان کرد: جدول بیانگر خیلی از مسائل است و عملکرد 
تیمی هم نشان می دهد استقلال امسال یک فصل استثنایی 
را پشت سر گذاشته است. 29 هفته بدون باخت در ایران 
بی نظیر است و فکر نمی کنم در لیگ های معتبر خارجی هم 
این اتفاق رخ بدهد. این نشان می دهد روی این تیم کار شده 
و خدا را شکر به قهرمان رسیده است. وی درباره اینکه رمز 
موفقیت استقلال در این فصل چه بوده است، گفت: فرهاد 
مجیدی مربی جوانی است و در این یکی دو سال پخته شده 
است. ما شاهد تحول در تیم و کادرفنی بوده ایم و دستیاران 
خوبی مثل آقای پین و مصطفوی حضور داشتند. فرهاد هم 
با مشکلاتی که در استقلال دید به نظرم آب دیده و امسال 

موفق ظاهر شد. 

مجید نامجومطلق: 
مشکلات قبلی استقلال، »مجیدی« را پخته کرد

آرمان ملی: در حالی که هفته آینده قرار 
است مجمع فدراسیون فوتبال برگزار شود، 
کمیته استیناف در خصوص رأی محرومیت 
»شهاب الدین عزیزی خادم« سکوت پیشه 

کرده است. 
 جلسه کمیته اخلاق 

شهاب الدین عزیزی خادم پس از اینکه 
از شرکت در جلسه کمیته اخلاق  بار   2
فدراسیون فوتبال خودداری کرد، سرانجام 
در این جلسه حاضر شد تا توضیحات خود را 
ارائه بدهد. جلسه کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال پیرامون بررسی اتهامات منصوب 
به شهاب الدین عزیزی خادم برگزار شد. در 
این جلسه که چندین بار دچار تشنج شد 
عزیزی خادم در صحبت های خود به شدت 
علیه کمیته اخلاق موضع گیری کرد. وی 
گفت: حتی اگر تیم ملی را قهرمان جهان هم 
می کردم حذف می شدم و کمیته اخلاق در 
حال حاضر ادامه جریان سازی های هیات رئیسه 
که از بهمن سال گذشته علیه او ایجاد شده 
را پیش می برد. هیات رئیسه به صورت کاملا 
غیرقانونی من را برکنار کرد و شما هم با 
حمایت از این جریان سازی به دنبال تعلیق 
فوتبال ایران هستید. عزیزی خادم در خصوص 
حسابرسی  صورت گرفته پیرامون فعالیت های 
مالی فدراسیون فوتبال در دوره ریاست او 
تاکیدکرد: حسابرس خبایانی این صلاحیت 
را ندارد که گزارش های مالی فدراسیون را 
بررسی کند چرا که کسی که این روند را شروع 
کرده خودش محکومیت کمیته اخلاق را 
دارد. اعضای هیات رئیسه و اعضای مجمع 

در نامه های جداگانه اعلام کردند کمیته 
حسابرسی غیرقانونی است و بارها طی نامه های 
جداگانه از کمیته اخلاق خواسته شده به قانون 
احترام بگذارد؛ اما روندی که شما شروع کردید 
نشان می دهد حکم دستوری در راه است. 
رئیس معزول فدراسیون فوتبال با شاره به 
اینکه قرار بود تا بازگشت وکیلش از مسافرت 
و تهیه مدارک و مستندات دو هفته زمان در 
اختیار وی قرار داده شود، خطاب به اعضای 
کمیته اخلاق اظهارکرد: سریعا بعداز دعوت 
من به مجمع خواستید به کمیته اخلاق بیایم. 
عزیزی خادم ادامه داد: من به شکل غیرقانونی 
عزل شدم و این موضوع را به کمیته اخلاق 
اعلام و شکایت رسمی کردم. سوال اینجاست 
که اگر شما در پی حکم دستوری نیستید 
چرا پرونده عزل غیرقانونی من را که پیش از 
شکایت هیات رئیسه ثبت شده بود رسیدگی 
نکرده اید؟ چرا اینقدر شتاب زده و عجولانه 
رفتار می کنید؟ تیم ملی شرایط و امکانات 
برای صعود به جام جهانی نداشت؛ اما با لطف 
خدا و همت همکارانم در تیم ملی و فدراسیون 
فوتبال این تیم به عنوان نخستین تیم آسیا 
به جام جهانی صعود کرد؛ اما شما اعتبار من 
را خدشه دار کردید و با این حکم دستوری 
به صورت فوتبال چنگ می اندازید؛ در حالی که 
نتایج تیم های ملی سرمایه اجتماعی کشور 
است و حتی پرداخت مستقیم درآمد نفتی و 
گازی کشور مردم را آنقدر خوشحال نمی کرد. 

 رأی محرومیت 
پــس از ایــن جلســه و در شــرایطی که 
قرار بــود مجمع فدراســیون فوتبــال برای 

تصمیم گیــری در خصوص عــزل دائمی یا 
بازگشــت عزیزی خادم به فدراسیون در روز 
10 خرداد برگزار شــود، کمیته اخلاق او را به 
مدت دو ســال از فعالیت های فوتبالی محروم 
کرد. کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال، رئیس 
معزول این فدراســیون را 2 ســال از هر نوع 
فعالیت در حوزه فوتبال، فوتســال و فوتبال 
ساحلی محروم کرد. به گزارش سایت رسمی 
فدراسیون، کمیته اخلاق رأی خود در خصوص 
پرونده »شــهاب الدین عزیزی خادم« و برخی 
از مســئولان وقت فدراســیون فوتبال را به 
شرح زیر صادر کرد: مستندا به مواد 2، ۳، 4، 
۵، 9، 29، ۳0، ۳۳، ۳۷، 41، ۵۸، ۶1 و ۶2 
آیین نامه اخلاق فدراســیون فوتبال و مواد ۷، 
2۳، 2۶، 2۷ و ۳۸ اساسنامه فدراسیون فوتبال 
و مــواد 11، 1۳، 14، 24، 2۵ و ۷۶ آیین نامه 
اخلاق فدراســیون جهانی فوتبال فیفا، اعلام 
می شــود آقایان شــهاب الدین عزیزی خادم 
به عنوان رئیس فدراســیون، علی ســلیمانی 
صرمی به عنوان خزانه دار، حســن کامرانی فر 
به عنــوان دبیرکل فدراســیون، وحید فدایی 
به عنوان رئیس دپارتمان مالی و محمد بابازاده 
درویش به عنوان رئیس اسبق دپارتمان حقوقی 
به دلیل نقض مقررات اخلاقی فوتبال متخلف 
شــناخته شــده و به موجب دادنامــه مورخ 
2۵ اردیبهشــت 1401: الف( شــهاب الدین 
عزیزی خادم 2 سال هر نوع فعالیت در فوتبال، 
فوتسال و فوتبال ســاحلی محروم و پرداخت 
یک میلیارد ریال جزای نقدی محکوم می شود. 
ب( علی ســلیمانی صرمی از یکســال هر نوع 
فعالیت در فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی 

محروم و پرداخــت ۳00 میلیون ریال جزای 
نقدی محکوم می شــود. ج( حسن کامرانی فر 
به پرداخت 400میلیون ریــال جزای نقدی 
محکوم می شود. د( وحید فدایی به پرداخت 
۳00 میلیــون ریــال جزای نقــدی محکوم 
می شــود. و( محمد بابازاده به پرداخت ۳00 
میلیون ریال جزای نقدی محکوم می شــود. 
)محرومیت مطابق ماده ۳۸ مقررات انضباطی 
فدراسیون فوتبال شامل هر گونه فعالیت اعم 
از داور، بازیکــن، مربی، پزشــک، فیزیوتراپ 
و فعالیت های مشــابه، هرگونــه فعالیت های 
اداری و مدیریتی در حوزه فوتبال، شــرکت 
در دوره های آموزشــی، نامزدی در هر گونه 
انتخابات فوتبالــی، واســطه گر و کارگزاری 
رسمی مسابقات اســت(. لذا مستدعی است 
مراتب به متشــاکیان ابلاغ و تفهیم شود: 1- 
مســتند به بند 1 ماده ۶۳ آیین نامه اخلاق و 
بند 4 ماده 10۳ آیین نامه انضباطی محرومیت 
مندرج در رأی فوق بلافاصله به محض صدور 
اجرا و ارائه درخواست تجدیدنظرخواهی مانع 
اجرای حکم یا توقف اجرای آن نخواهد بود. 2- 
در صورت داشتن درخواست تجدیدنظرخواهی 
با رعایت تشریفات قانونی مندرج در ماده ۶۳ 
آیین نامه اخلاق ظرف مدت یک هفته لایحه 
اعتراضی به رســید پرداخت هزینه دادرسی 
در وجه فدراسیون فوتبال را به کمیته اخلاق 

ارسال کنند. 
 اعتراض به رأی 

در حالی که براساس این رأی عزیزی خادم 
حق حضور در مجمع فدراسیون فوتبال را 
نخواهد داشت، وی روز 2۷ اردیبهشت اعتراض 
خود به این حکم را به کمیته استیناف داد و 
حالا باید دید تغییری در این رأی ایجاد خواهد 

شد یا خیر. 
 نظر دادرس

مهدی دادرس درباره آخرین وضعیت 
پرونده محرومیت شهاب الدین عزیزی خادم در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، اظهارداشت: با 
دوستان کمیته استیناف قرار گذاشته ایم هیچ 
حرفی نزنیم تا رئیس و سخنگو صحبت کند. 
وی درمورد احتمال حضور عزیزی خادم در 
جلسه مجمع 10 خرداد، گفت:  صالحی باید 
در این مورد صحبت کند زیرا ما قول داده ایم 
تا زمان صدور نتیجه نهایی حرف نزنیم. عضو 
کمیته استیناف فدراسیون فوتبال درمورد 
اینکه آیا جلسه نهایی برای بررسی پرونده 
عزیزی خادم برگزار شده است، ادامه داد: من 
می دانم اما نمی گویم. وی درمورد اینکه شفاف 
توضیح بدهید آیا جلسه استیناف خواهی 
عزیزی خادم برگزار شد، پاسخ داد: می دانم 
و نمی گویم زیرا با مجموعه ام قول و قراری 
گذاشتیم که باید به آن احترام بگذاریم. قرار 

شد هیچ چیز نگوییم. 

والیبال  رقابت های  در  پیکان  تیم 
باشگاه های آسیا به قهرمانی رسید. محمد 
ترکاشوند بازیکن سابق تیم ملی در این 

خصوص صحبت کرد. 
 درباره قهرمانی پیکان در رقابت های 

والیبال آسیا چه نظری دارید؟
 سطح رقابت ها با توجه به حضور ۳ تیم 
پیکان، شهداب و سانتوری ژاپن بسیار 
بالا بود. بازیکنان خارجی که برای این 
رقابت ها جذب شده بودند کیفیت مسابقات 
را ارتقا داده بودند. خیلی خوشحالم که 
باشگاه پیکان بعداز سه، چهار سال که 
سرمایه گذاری خوبی نداشت و هزینه های 
زیادی پرداخت نمی کرد مجددا شکوفا شد. 
بودجه خوبی برای این تیم در نظر گرفته 
شده بود و پیکان توانست دوباره قدرت 
خود را در آسیا نشان دهد. پیکان یکی از 
باشگاه های ریشه دار است که بازیکنان 
زیادی به تیم ملی معرفی کرده است. از 
این باشگاه توقع قهرمانی می رفت که 
خوشبختانه این اتفاق افتاد. این باشگاه باید 
بازیکنان زیادی را به تیم ملی معرفی کند و 
به همین خاطر هزینه های زیادی برای این 
کار انجام داد. خوشبختانه جام هم در ایران 
ماند و تیم پیکان می توانست سانتوری ژاپن 
را با نتیجه سه بر صفر هم شکست دهد، اما 
این اتفاق نیفتاد با این حال خیلی خوشحالم 
که با نتیجه سه بر دو کاپ قهرمانی به این 
باشگاه  ریشه دار رسید. بازیکنان خارجی 
هم که در این تیم حضور داشتند سطح 

مسابقات را بالا بردند. 
تیم  نظر شما در مورد عملکرد   

شهداب یزد چیست؟
شهداب قهرمان لیگ برتر است و برای 
پیدا  حضور  مسابقات  این  در  اولین بار 
کرد. پتانسیل و ظرفیت این تیم بالا بود و 
می توانست فینالیست شود. البته سانتوری 
ژاپن هم خیلی خوب بازی کرد و شهداب به 
لحاظ فنی در برابر این تیم حرفی برای گفتن 
نداشت. البته شاید به خاطر کم تجربگی 
این تیم بود که به عنوان سومی اکتفا کرد. 
به هرحال آنها اولین حضورشان را در این 

مسابقات تجربه می کردند.

گفـــتوگـــو

 نعمتی: تصمیمی برای شرکت  
در پاراالمپیک ندارم

ایسنا: پرافتخارترین ورزشکار پاراتیروکمان 
گفت: تصمیمی برای شرکت در بازی های 
پاراالمپیک آینده ندارم. زهرا نعمتی در پایان 
شروع  درباره  تیروکمان  انتخابات  مجمع 
تمریناتش برای مسابقات پیش رو، اظهارکرد: 
تمرینات بدنسازی را شروع خواهم کرد، البته 
من تغییراتی در تجهیزات تیروکمان داشتم و 
یک هفته آینده در زمین چمن شروع می کنم. 
برای به روزکردن تجهیزاتم از تجهیزات قبلی 
استفاده کردم اما باید از اسپانسر هم کمک 
بگیریم. او درباره اینکه قرار است با کدام مربی کار 
کند؟ گفت: فعلا قرار است با ریاست فدراسیون 
جلسه بگذاریم تا ببینیم برای مربی باید چکار 
کنم. فعلا بدون مربی کارم را شروع می کنم. در 
دوره قبل ریاست شعبانی بهار پیشنهاداتی درباره 
مربی بود حالا باید ببینیم چه می شود. نعمتی 
در ادامه صحبت هایش در پاسخ به این پرسش 
که چرا مدت زیادی در تمرینات و مسابقات 
حضور نداشت؟ تصریح کرد: من زمان زیادی در 
مسابقات بودم و استرس زیادی داشتم به همین 
دلیل تصمیم گرفتم استراحت خوب و کافی 
داشته باشم که بسیار تاثیرگذاربود. 12 تا 1۳ 
سال در حال تمرین بودم و دوست داشتم مدتی 
را استراحت کنم. وی درباره حضور در بازی های 
المپیک و پاراالمپیک پاریس، ادامه داد: برای 
المپیک دوست دارم، اما برای پاراالمپیک هنوز 
هیچ تصمیمی ندارم. وی درباره تعویق بازی های 
پارآسیایی 2022 هانگژو افزود: این تاخیرها 
به ضرر ورزشکاران خواهد بود و با این تعویق 

بسیاری از برنامه های تحت تاثیر قرار گرفت. 

خارجازمستطیلسبز

محمد ترکاشوند: 
 انتظار از 
 »پیکان« 

قهرمانی آسیاست

خــــبر
3 بازیکن برتر فوتبال از نگاه 

»رونالدینیو«
ستاره پیشین بارسلونا و تیم ملی فوتبال 
برزیل از ۳ بازیکن بزرگ حال حاضر فوتبال 
از نگاه خود سخن به میان آورد.  جهان 
رونالدینیو گفت: خوشحالم که باردیگر در 
مصر حضور پیدا می کنم. من در سن 1۷ 
سالگی در جام جهانی نوجوانان به مصر سفر 
کردم و با استقبال خوب هواداران مواجه شدم. 
باوجود آن که در آن سال من هنوز فوتبالیست 
مشهوری نبودم اما هواداران مصری به خوبی از 
من استقبال کردند. من علاقه زیادی به اهرام 
مصر دارم. دوست داشتم که مادرم هم این 
آثار تاریخی را می دید اما متاسفانه فوت کرد. 
رونالدینیو درباره بهترین بازیکنان حال حاضر 
فوتبال جهان بیان داشت: به نظر مسی هم چنان 
بهترین بازیکن جهان است. او به همراه نیمار و 
صلاح بهترین هستند. محمدصلاح بازیکن 
بسیار باکیفیتی است. دوست داشتم که با او 

هم بازی شوم. 

اعتراض »عزیزی خادم« در چند روز مانده به مجمع 

سکوت کمیته استیناف 

      خوشامدگویی
جواد کاظمیان ستاره پیشین پرسپولیس که جزو 
چهره های محبوب اینستاگرامی در حوزه این باشگاه 
محسوب می شود، با انتشار ویدئویی از بازی پینگ پنگ 
خودش با مرتضی پورعلی گنجی، نوشت: »مرتضی جان 

خوشامدی به پرسپولیس.«

             تمدید 
محمد الننی، ستاره مصری آرسنال قرارداد خود 
را با این باشگاه تمدید کرد. محمد الننی در سال 
2016 از باشگاه سوئیسی بازل به آرسنال منتقل شد 
و از آن زمان یکی از مهم ترین بازیکنان توپچی ها 

بوده است. 

                      آلودگی 
سیدمهدی رحمتی سرمربی آلومینیوم در شرایطی 
تیمش را تمرین داد که به خاطر هوای غبارآلود شهر اراک، 
همراه با دستیارانش با ماسک در زمین چمن ورزشگاه 
امام خمینی)ره( حضور یافت و تمرین شاگردان خود را 

زیرنظر گرفت. 

ت
شــ

سنو
عک

 یورگن کلوپ از سوی سایت رسمی مسابقات لیگ برتر 
انگلیس به عنوان برترین مربی فصل -22 2021 این رقابت ها 
معرفی شد. سرمربی آلمانی لیورپول همچنین از سوی اتحادیه 
مربیان لیگ انگلیس به عنوان برترین مربی سال لیگ برتر 
انگلیس انتخاب شد و جام سرالکس فرگوسن را دریافت کرد. 
کلوپ که تیمش در ماه ژانویه 14 امتیاز از منچسترسیتیِ 
صدرنشین عقب بود، از آن تاریخ 1۶ بازی خود را برد و تنها 
در دو بازی به تساوی رضایت داد و در نهایت با 92 امتیاز و دو 
امتیاز اختلاف نسبت به من سیتی از قهرمانی بازماند. کلوپ 
پس از انتخابش به عنوان مربی فصل توسط LMA و دریافت 
جام سرالکس فرگوسن گفت: این افتخاری بزرگ است و فصلی 

 دیوانه کننده بود. آخرین روز بازی ها که فقط دو بازی 
بی معنی بود و در بقیه بازی ها همه ما با تمام وجود 
بازی کردیم. این بهترین نتیجه برای ما نبود اما دیگر 
آن را پشت سر گذاشتیم. وقتی جایزه ای مانند 

این را می برید یا نابغه هستید یا بهترین کادر 
مربیگری جهان را دارید. من با چهار نفر از اعضای 
کادرفنی ام اینجا هستم و آنها می دانند که چقدر 
قدردان شان هستم. این جایزه با آرای مربیان 
تمامی دسته های مختلف فوتبال باشگاهی 
انگلیس به برنده اهدا می شود و سرالکس 
فرگوسن سرمربی اسطوره ای منچستریونایتد 

خود شخصا برنده این جایزه را اعلام کرد و به 
هنگام گفتن نام سرمربی لیورپول )تیمی که رقیب 

سنتی شیاطین سرخ است( افزود: »گفتن این نام عذاب 
است« یورگن کلوپ! سرمربی آلمانی لیورپول در 
بخش دیگری از صحبت هایش اظهارداشت: از آنجا 

که همکاران من برای این انتخاب رأی داده اند، 
بدیهی است که مهم ترین جایزه ای است که 

می توان گرفت. 

بیــنالمــلل


